
Årsmelding fra agilitykomiteen 2023

Agilitykomiteen har vært sammensatt av: Anne Førde Blom og Ingvild Eikeland

Det har vert møter i forbindelse med stevnet, ellers har det vært kontakt på treninger, telefon
og messenger.

Treninger
Hovedoppgaven har vært å gjennomføre treningene slik at alle kjenner seg velkommen og
får trent på det nivået dei er på. Derfor har me lagt opp slik at dei som vil kan kome kl 18
eller 19 og dette har fungert veldig bra. Har prøvd å delt opp nybegynnerene og dei meir
erfarne så langt det har vert mulig. Me har rullert på kven som har hatt ansvar for treningane
ved å ha eit skjema for god oversikt.

Kurs
Me avholdt introduksjonskurs på våren og høsten for nye ekvipasjer og mange av disse har
fortsatt treningen på tirsdager. Kursene har vært instruert av klubbens egne medlemmer. I
mai kom Ina Himle til Voss og hadde grunntrening og handlingskurs som var åpent for alle
som har tatt introduksjonskurs. I slutten av året så kom Esther Falck Jacobsen og hadde
eit kurs som også var åpent for alle.

Stevne
Første helga i juni så arrangerte me stevne ilag med Bergen agilityklubb med stor suksess.
Me kjørte kveldstevne på fredag og full dag lørdag og søndag. Som alltid stiller klubbens
medlemmer velvillig opp for å få stevnet i havn i tillegg til at mange deltakerne også bidro
med hjelp. Det var fire av klubbens medlemmer som deltok, der to kom til finalen.

Annet
Det har vert stor etterspørsel etter agilitykurs og mange har blitt med på treningane i ettertid,
som har gjort at me har blitt ein god gjeng på treningane. Me ser at ved å ha eit heilt år med
faste treningar i løpet av året, så har det gjort at engasjementet har holdt seg nokså stabilt
gjennom året.

22.februar 2024

Anne Førde Blom


